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Bijlage 5. bij brief aan raad d.d. 30 april 

Onderwerp: antwoord op openstaande vragen in  vragenuur van 23 april 

 

 

Naar aanleiding van vraag 18 van D66 in het vragenuur op 23 april is de informatie in de ‘veelgestelde 

vragen’ in onder meer de rubrieken dienstverlening, inwoners op de websitepagina’s corona 

aangevuld. 

 

Hieronder staat het antwoord op de nog openstaande vraag 10 van de SP. 

Gisterenavond was er een Nieuwsuur een item over de noodzaak van contactonderzoek bij mensen 

die besmet zijn met het coronavirus. De organisaties die daar mee zijn belast zijn de 25 GGD’s. In het 

programma was telefonisch contact gezocht met de GGD Zuid- Kennemerland. Volgens Nieuwsuur 

deed onze GGD niet aan contactonderzoek wegens gebrek aan menskracht. Dit in tegenstelling tot 

bijvoorbeeld de GGD Zaanstreek Waterland. De SP heeft hierover de volgende vragen aan de 

burgemeester: 

  

1. Is de burgemeester het met de SP eens dat contactonderzoek een nuttig hulpmiddel is bij de 
bestrijding van het virus? 
Ja  

2. Is het juist dat de GGD Zuid- Kennemerland (nog) niet aan contactonderzoek doet? Zo ja, 
vindt de burgemeester dan niet dat dit zo gauw mogelijk wel moet gebeuren? 
Nee dat is niet juist, GGD Kennemerland voert de werkzaamheden zoals bron- en 

contactonderzoek uit volgens de richtlijnen van de Landelijke Coördinatie 

Infectieziektebestrijding (LCI), onderdeel van het RIVM. 

  

 


